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Mange ynskjer syklar i båthamnane 01.06.2009

Eit av intervjuobjekta våre i pinsa hadde eit sterkt ynskje om utplassering av syklar i båthamnane våre.
Og vedkommande var slett ikkje åleine. No skriv Lars Fausk slik til oss:

 
' Det er mange, mange båt-turistar eg har snakka med som ynskjer sykkelutleige i båthamna.
Bruk vetet og send ned nokre syklar du ikkje treng, det ligg også masse syklar rundt omkring.
SPAR burde også hatt eit handlevogn-skur nede i båthamna'.

 
 

uskedalen.no har formidla ynskjet om syklar til båtlagleiar Rolf Myklebust, som lovar å ta seg av saka.


